

## **SUSTAINABILITY POLICY**

The long-term business success of Emirates Public Transport and Services PJSC (Emirates Transport) and its Business Operating Units (BU's) depends on continuous improvement in the quality of our products and the delivery of services to our customers. Our important commitment is that we recognize that we can contribute towards the conservation and protection of the natural environment as well to the Social Responsibility. We improve our own environmental, social, and sustainable practices, and we promote awareness of sustainability among all staff and customers. We will seek to achieve continual improvement in how we measure and minimalize or own environmental impact. We always aim to follow and promote good sustainability practice, to reduce the environmental impacts of all our activities and to help our customers and partners to follow the same.

## The aim of this policy is to:

- Comply with all current environmental legislations.
- Comply with International Commitments related to Sustainability and Social Responsibility.
- Implement ISO 14001:2018 and ISO 50001:2018.
- Work in line with our Health Safety Environmental (HSE) and Quality Policy.
- Work in line with Supplier Sustainably Code (SSC).
- Work in line with Social Responsibility Policy (SRP).
- Consider and asses, acting where necessary to continuously improve environmental practice.
- Emphasize to employee at all levels their own responsibility to the environmental wellbeing and giving them training where applicable.
- Communicate and provide this Policy to all employees.
- Audit environmental and sustainability performance, including taking actions for audit findings and review this policy when necessary.

Emirates Transport Management team will be responsible for implementing this Policy and, as far as reasonably practicable, ensure that the following are adhered to:

- To comply with, and exceed where practicable, all applicable legislations, regulations, and codes of practice.
- To integrate sustainability considerations into all our business decisions.
- To minimize the impact on sustainability of all our office, services, manufacturing, and transportation activities.
- To ensure that our staff, customers, and suppliers are aware of our Sustainability Policy.
- To review, annually report, and to continually strive to improve our sustainability performance.
- To implement and regularly review Social Responsibility Policy and Supplier Sustainability Code.

## سياسة الاستدامة

يعتمد النجاح التجاري طويل المدى لشركة الإمارات للمواصلات العامة والخدمات (مواصلات الإمارات) ووحدات تشغيل الأعمال التابعة لها على التحسين المستمر في جودة منتجاتنا وتقديم الخدمات لعملائنا. التزامنا المهم هو أننا ندرك أنه يمكننا المساهمة في الحفاظ على البيئة الطبيعية وحمايتها، بالإضافة إلى المسؤولية المجتمعية. نحن نعمل على تحسين ممارساتنا البيئية والاجتماعية والمستدامة، كما نعمل على تعزيز الوعي بالاستدامة بين جميع الموظفين والعملاء. سنسعى إلى تحقيق التحسين المستمر في كيفية قياس الأثر البيئي وتقليله. نهدف دائمًا إلى اتباع ممارسات الاستدامة الجيدة وتعزيزها، للحد من الآثار البيئية لجميع أنشطتنا ولمساعدة عملائنا على اتباعها.

## الهدف من هذه السياسة هو:

- الامتثال لجميع التشريعات البيئية الحالية.
- الامتثال للالتزامات الدولية المتعلقة بالاستدامة والمسؤولية المجتمعية.
  - تطبيق SO 14001:2018 وISO 50001:2018
  - العمل بما يتماشى مع سياسات الجودة والسلامة البيئية لدينا.
    - العمل بما يتماشى مع قواعد استدامة الموردين(SSC)
    - العمل بما يتماشى مع سياسة المسؤولية المجتمعية(SRP)
- الأخذ بعين الاعتبار والتقييم، والعمل عند الضرورة لتحسين الممارسات البيئية
  بشكل مستمر.
- التأكيد على مسؤولية الموظفين على جميع المستويات تجاه البيئة ومنحهم التدريب
  حبثما بنطبق, ذلك.
  - تعميم وايصال هذه السياسة لجميع الموظفين.
- تدقيق الأداء البيئ والاستدامة، بما في ذلك اتخاذ الإجراءات اللازمة لنتائج
  التدقيق ومراجعة هذه السياسة عند الضرورة.

سيكون فريق إدارة مواصلات الإمارات مسؤولاً عن تنفيذ هذه السياسة والتأكد، إلى أقصى حد ممكن عملياً، من الالتزام بما يلى:

- الامتثال لجميع التشريعات واللوائح وقواعد الممارسة المعمول بها.
  - أخذ الاستدامة بعين الاعتبار في جميع قرارات أعمالنا.
- تقليل التأثير على الاستدامة لجميع أنشطة المكاتب والخدمات والنقل لدينا.
- التأكد من أن موظفينا وعملائنا وموردينا على دراية بسياسة الاستدامة الخاصة بنا.
  - المراجعة والتقرير السنوي والسعى المستمر لتحسين أداء الاستدامة لدينا.
- تنفيذ ومراجعة سياسة المسؤولية المجتمعية وقواعد استدامة الموردين بشكل منتظم.

Revision 1, April 2024

Alex Rentier, CEO, Emirates Transport

Patrik Cekada, QHSE Director, Emirates Transport

